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КОБЕЛЯЦЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОЛТАВСЬКОГО РАЙОНУ ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

ПРОТОКОЛ 

другого  пленарного засідання сорок другої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання  

 

 

01 березня 2024 року     м. Кобеляки 

10:00        зал засідань міської ради 

 

 Головуючий: Фещенко Василь Васильович, виконуючий 

повноваження Кобеляцького міського голови-секретар Кобеляцької 

міської ради.  

 

Фещенко В. В.: 

Добрий день, шановні депутати та запрошені! 

На друге пленарне засідання сорок другої сесії Кобеляцької міської ради 

восьмого скликання із 26 депутатів прибули 19 (список додається). 

На сесію запрошені: депутати Полтавської обласної ради, Полтавської 
районної ради, заступники Кобеляцького міського голови, керуючий справами 
(секретар) Виконавчого комітету міської ради, працівники апарату Виконавчого 
комітету міської ради та її виконавчих органів, старости старостинських округів 
міської ради, представники громадськості. 

Кворум є, вношу пропозицію продовжити пленарне засідання сорок другої 

сесії міської ради восьмого скликання. 

Заперечень немає? 

 

Фещенко В. В.: 

Шановні депутати та запрошені!  

Сьогодні ми проводжаємо в останню путь нашого земляка – Героя  Віталія 

Циба з с. Правобережна Сокілка, завтра – Олега Пирога з с. Іванівка. Прошу 

хвилиною мовчання вшанувати пам'ять наших Героїв.  

 

(Проходить хвилина мовчання). 

 

Прошу зареєструватися. 

 

Проводиться реєстрація депутатів міської ради. 

 

Зареєстровано 19 чол. 

 

Фещенко В. В.:   
Шановні депутати! 
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Проєкт порядку денного сорок другої сесії міської ради восьмого 

скликання за основу прийнятий.  

 У кого будуть зміни, доповнення до проєкту порядку денного? 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка повідомила, що у зв’язку з негативними відгуками про роботу бюджетної 

комісії, 28 лютого постійна комісія ще раз зібралася і рекомендувала всі кошти, 

які були передбачені для відділу освіти міської ради, відділу культури, туризму, 

молоді та спорту міської ради, спрямувати на заходи Програми підтримки 

підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил України.  

Згадала  про те, що напередодні сесії на території Аграрного ліцею, яким 

вона керує, з’явився  блогер  Артур Ковач і почав знімати сюжет про нібито 

незаконну реалізацію свиней з підсобного господарства. А потім написав про 

це в соцмережі. За її словами, це було зроблено для того, щоб нібито не 

допустити її  появи на сесії. 

Запитала, чому в залі сидять люди в робочий час, протягом якого повинні 

виконувати свої трудові обов’язки? 

Також звернулася до головуючого із закликом внести до Порядку денного 

сесії ті питання, які рекомендувала мандатна комісія.  

Окрім того, зосередила увагу на тому, що для виплати заробітної плати 

підрозділу ДФТГ, потрібно внести зміни до Програми соціального захисту 

населення Кобеляцької міської територіальної громади, забравши кошти в сумі 

2,5 млн грн із Програми підтримки підрозділів територіальної оборони та 

Збройних Сил України. 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який наголосив, що міська рада 

завжди надавала допомогу військовим за їх зверненнями. Усім жителям 

громади, які були мобілізовані у 2022 – 2023 роках, була виплачена одноразова 

матеріальна допомога. У цьому році в бюджеті громади також заплановані 

кошти на виплату цієї допомоги. Також додав, що міська рада підтримує ДФТГ 

і не заперечує проти виплати її членам заробітної плати. Для цього лише 

потрібен механізм надання належного грошового забезпечення. На даний час це 

питання вивчається. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка вказала на те, що вона знайшла такий механізм і готова надати контакти 

територіальних громад, у яких вже надають грошову допомогу ДФТГ. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, який сказав, що за виділення 

коштів військовим голосували всі члени постійної комісії. Без сумніву 

необхідно підтримати підрозділи ДФТГ, але на даний час немає механізму 

виплати заробітної плати її членам із бюджету громади, бо це суперечить 

Бюджетному кодексу України. Можливо, це буде щомісячна грошова допомога, 

це питання потрібно вивчити. Також звернувся до присутніх депутатів із 
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закликом не спекулювати на тому, хто займе посаду, а працювати далі і 

приймати необхідні рішення. На сьогодні найважливіше питання – це виділення 

коштів військовим.  

Окрім того, наголосив, що рішення мандатної комісії було прийнято з 

порушенням Регламенту міської ради, оскільки її засідання повинно було 

відбутися за три дні до сесії, а не за одну добу. Запропонував працювати по 

питаннях порядку денного, який прийнято за основу.  

Кривуля А. А., депутат міської ради, який нагадав, що в минулому році на 

одному із засідань сесії міської ради, на якому були присутні військові, 

розглядалося питання щодо виплат одноразової допомоги мобілізованим 

жителям Кобеляцької громади. Вказав на те, що депутати пообіцяли виділити 

кошти на ці цілі, але не всі за це проголосували.   

 

Триває словесна перепалка. 

 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який пояснив, що на засіданні 

Виконавчого комітету було внесено зміни до Положення стосовно виплати 

військовим одноразової матеріальної допомоги в розмірі 10 тис. грн і 5 тис. грн 

пораненим. 

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, яка наголосила, що через те, що 

деякі депутати не проголосували за виділення коштів на матеріальну допомогу 

військовим, виплата затрималася на 8 місяців. Закликала не маніпулювати цією 

темою. 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який повідомив, що в минулому 

році військовим надано допомогу майже на 6 млн грн. Виплати 

військовослужбовцям здійснювалися за їх зверненнями по мірі надходження 

коштів та відповідно до дати призову до лав ЗСУ.  

Кіптілий В. А., голова постійної комісії міської ради мандатної та з питань 

депутатської діяльності, етики, регламенту, дотримання прав людини, 

громадського правопорядку, законності та запобігання корупції, депутат 

міської ради, який звернувся до головуючого з проханням внести до порядка 

денного питання, які рекомендувала ввірена йому постійна комісія.  

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який наголосив, що він Регламент 

міської ради порушувати не буде. Після цієї сесії депутати можуть ініціювати 

наступну і вносити на її розгляд питання, які вважатимуть за потрібні. 

Повідомив, що особисто ініціюватиме питання про оголошення конкурсу на 

зайняття просади директора КНП «Кобеляцька міська лікарня». Оскільки на 

сьогодні в міській раді відсутній алгоритм проведення цього конкурсу, то було 

видано розпорядження про призначення керівником цієї установи на період 

воєнного стану Казирода В. О. до оголошення конкурсу.  
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Підкреслив, що є колізії у Регламенті міської ради та Положенні про 

постійні комісії міської ради. Звернувся до депутатів із проханням врегулювати 

ці моменти. Наголосив, що за посаду не тримається.   

Проценко І. А., депутат міської ради, який запитав у депутатів, що такого 

зробив Фещенко В. В. протягом місяця, що його необхідно зняти з посади саме 

на цій сесії? 

Кривуля А. А., депутат міської ради, який запитав, чому на засіданні 

відсутні юристи міської ради, а працівники освіти, культури та інші 

знаходяться в сесійній залі, а не на своїх робочих місцях? 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що юристи міської 

ради перебувають у відрядженні. 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який попрохав зачитати список 

запрошених на пленарне засідання. 

Попик М. С., депутат міської ради, який зачитав список запрошених на   

пленарне засідання сорок другої сесії. 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка сказала, що оскільки відсутні 

юристи міської ради і по деяких питаннях виникають сумніви, запропонувала 

на другому пленарному засіданні розглянути такі нагальні питання: 

1. Про звіт виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови-

секретаря міської ради  про свою роботу та роботу виконавчих органів ради 

щодо виконання Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки за 2023 рік. 

2. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за 2023 рік. 

3. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

4. Про інформацію керівника Решетилівської окружної прокуратури про 

стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури на території Полтавського району 

упродовж 2023 року. 

5. Про затвердження місцевої Програми підтримки підрозділів 

територіальної оборони та Збройних Сил України на 2024 рік. 

6. Про внесення змін до Програми соціального захисту населення 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки шляхом 

викладення її в новій редакції. 

Запропонувала спочатку розглянути питання затвердження Програм.  

Крім того, внесла пропозицію після розгляду озвучених питань це 

пленарне засідання закрити, а на наступне – винести решту. 

 

Тривають переговори.  

  

Фещенко В. В.: 
Оголошую перерву на 10 хвилин. 
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Після перерви проводиться перереєстрація депутатів міської ради. 

 

Зареєстровано 19 чол. 

 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який повідомив, що для того, щоб 

прийняти зміни до порядку денного, відповідно до Регламенту міської ради, 

потрібно його прийняти в цілому, а потім змінювати черговість питань.  

Рішення щодо порядку денного сесії приймаються більшістю депутатів від 

загального складу ради. 

Питання порядку денного сесії, як правило, розглядаються у тій 

черговості, у якій вони були затверджені. В окремих випадках черговість 

розгляду питань може бути змінено за рішенням ради, прийнятим більшістю 

депутатів від складу ради після обговорення за скороченою процедурою.  

Галушко С. С., депутат міської ради, який сказав, що під час оголошеної 

перерви депутати обговорили питання і запропонували затвердити порядок 

денний другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради восьмого 

скликання від 01 березня 2024 року, а саме: 

1. Про звіт виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови-

секретаря міської ради  про свою роботу та роботу виконавчих органів ради 

щодо виконання Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки за 2023 рік. 

2. Про інформацію керівника Решетилівської окружної прокуратури про 

стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури на території Полтавського району 

упродовж 2023 року. 

3. Про затвердження місцевої Програми підтримки підрозділів 

територіальної оборони та Збройних Сил України на 2024 рік. 

4. Про внесення змін до Програми соціального захисту населення 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки шляхом 

викладення її в новій редакції. 

 5. Про внесення змін до Комплексної програми профілактики 

правопорушень у Кобеляцькій міській територіальній громаді на 2023 – 2025 

роки.  

 6. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» Кобеляцької міської ради на 2024 – 2026 роки. 

7. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за 2023 рік. 

8. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 9. Про реєстрацію права комунальної власності за Кобеляцькою міською 

радою щодо земельних ділянок з кадастровими номерами: 

5321885400:00:008:0098, 5321885400:00:008:0097, 5321885400:00:015:0007, 

5321885400:00:015:0001, 5321885405:05:001:0049, 5321885405:05:001:0050 

загальною площею 21,9 га.  
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 Вніс пропозицію розглянути дев'ять питань на другому пленарному 

засіданні. 

 Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який сказав, що спочатку потрібно 

проголосувати за порядок денний сесії в цілому, а потім більшістю голосів 

депутатів голосувати за черговість розгляду питань.  

 Галушко С. С., депутат міської ради, який нагадав, що порядок денний 

сесії складається з порядку денного кожного пленарного засідання. Звернувся із 

пропозицією затвердити порядок денний другого пленарного засідання сесії, 

запропонований депутатами міської ради, а про дату проведення наступного 

пленарного засідання оголосите тоді, коли вважатимете за доцільне. 

 Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який зауважив, що він дотримується 

Регламенту міської ради восьмого скликання.  

 Галушко С. С., депутат міської ради,  який підкреслив, що він наполягає 

на тому, щоб порядок денний другого пленарного засідання сорок другої сесії 

міської ради був затверджений у такій черговості і у складі саме вищевказаних 

питань. 

 Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який ще раз нагадав, що відповідно 

до Регламенту міської ради потрібно проголосувати за порядок денний в 

цілому. А вже потім черговість розгляду питань може бути змінено за рішенням 

ради, прийнятим більшістю депутатів від складу ради. 

 Таранушич А. О., депутат міської ради, який вказав на те, що голосування 

за основу і в цілому - це різні речі. Відповідно до Регламенту міської ради 

депутати повинні проголосувати спочатку за прийняття порядку денного в 

цілому, а потім можуть змінювати черговість розгляду питань. 

 

Триває обговорення. 

 

До залу засідань зайшов депутат міської ради Фесюра В. О. 

 

Проводиться перереєстрація депутатів міської ради. 

 

Зареєстровано 20 чол. 

 

Фещенко В. В.: 
Пропоную проєкт порядку денного прийняти в цілому.  

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 8, «проти» - 1, «утримались» - 0, «не голосували» - 11 

Рішення не прийнято (результати голосування № 12 додаються до 

протоколу).  
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ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який попрохав керуючу справами 

(секретаря) Виконавчого комітету міської ради Постольник О. Ю. зачитати 

Регламент міської ради. 

 

Триває обговорення. 

 

Постольник О. Ю., керуюча справами (секретар) Виконавчого комітету 

міської ради, яка зачитує підпункт 4 пункту 11.4. «Порядок формування та 

затвердження порядку денного сесії ради» Регламенту міської ради восьмого 

скликання. А саме: 

«Проект порядку денного підлягає затвердженню на початку першого 

пленарного засідання сесії ради, для чого головуючий оголошує розгляд 

питання «про порядок денний сесії ради» в такій послідовності: 

1) внесення та обговорення пропозицій щодо включення додаткових чи 

вилучення окремих питань до/з порядку денного;  

2) голосування щодо затвердження порядку денного сесії за основу;  

3) включення додаткових чи вилучення окремих питань до/з порядку 

денного; 

4) затвердження порядку денного в цілому. 

Рішення щодо порядку денного сесії приймаються більшістю депутатів від 

загального складу ради. 

5. Питання порядку денного сесії, як правило, розглядаються у тій 

черговості, у якій вони були затверджені. В окремих випадках черговість 

розгляду питань може бути змінено за рішенням ради, прийнятим більшістю 

депутатів від складу ради після обговорення за скороченою процедурою. 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка загострила увагу присутніх на 

тому, що спочатку голосується за прийняття порядку денного за основу, а потім 

вносяться до нього зміни, корективи. Після голосування за порядок денний в 

цілому депутати вже не матимуть права вносити до нього зміни. 

 

Триває палке обговорення. 

 

Фещенко В. В.: 
Оголошую перерву на 10 хвилин. 
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Після перерви проводиться перезавантаження електронної системи 

поіменного голосування. 

 

Проводиться перереєстрація депутатів міської ради. 

 

Зареєстровано 20 чол. 

 

Враховуючи формат електронної системи поіменного голосування, 

виникла необхідність проведення повторного голосування за прийняття 

порядку денного.  

 

Фещенко В. В.: 

Пропоную повернутися до повторного голосування по питанню: «Про 

порядок денний другого пленарного засідання сорок другої сесії Кобеляцької 

міської ради восьмого скликання від 01 березня 2024 року».   

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 20, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 13 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який запропонував включити до 

порядку денного другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради 

питання, запропоновані депутатом Галушком С. С. Попрохав його їх озвучити.  

Галушко С. С., депутат міської ради, який запропонував наступний 

порядок денний другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради 

восьмого скликання від 01 березня 2024 року: 

1. Про звіт виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови-

секретаря міської ради  про свою роботу та роботу виконавчих органів ради 

щодо виконання Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки за 2023 рік. 

2. Про інформацію керівника Решетилівської окружної прокуратури про 

стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури на території Полтавського району 

упродовж 2023 року. 

3. Про затвердження місцевої Програми підтримки підрозділів 

територіальної оборони та Збройних Сил України на 2024 рік. 

4. Про внесення змін до Програми соціального захисту населення 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки шляхом 

викладення її в новій редакції. 

 5. Про внесення змін до Комплексної програми профілактики 

правопорушень у Кобеляцькій міській територіальній  громаді на 2023 – 2025 

роки.  
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 6. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» Кобеляцької міської ради на 2024 – 2026 роки. 

7. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за 2023 рік. 

8. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 9. Про реєстрацію права комунальної власності за Кобеляцькою міською 

радою щодо земельних ділянок з кадастровими номерами: 

5321885400:00:008:0098, 5321885400:00:008:0097, 5321885400:00:015:0007, 

5321885400:00:015:0001, 5321885405:05:001:0049, 5321885405:05:001:0050 

загальною площею 21,9 га.  

 10. Про зміну назви Світлогірського ліцею імені Антона Петровича 

Біленка Кобеляцької міської ради Полтавської області. 

 11. Різне. 

 

Фещенко В. В.: 

Пропонується прийняти проєкт порядку денного за основу. 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 20, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 14 додаються до 

протоколу).  

Фещенко В. В.: 

Пропонується прийняти проєкт порядку денного в цілому. 

Хто за дану пропозицію? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 17, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 3 

Рішення прийнято (результати голосування № 15 додаються до 

протоколу).  

 Прийнято порядок денний: 

1. Про звіт виконуючого повноваження Кобеляцького міського голови-

секретаря міської ради  про свою роботу та роботу виконавчих органів ради 

щодо виконання Плану соціально-економічного розвитку Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2022 – 2024 роки за 2023 рік. 

2. Про інформацію керівника Решетилівської окружної прокуратури про 

стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати діяльності 

Решетилівської окружної прокуратури на території Полтавського району 

упродовж 2023 року. 

3. Про затвердження місцевої Програми підтримки підрозділів 

територіальної оборони та Збройних Сил України на 2024 рік. 
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4. Про внесення змін до Програми соціального захисту населення 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки шляхом 

викладення її в новій редакції. 

 5. Про внесення змін до Комплексної програми профілактики 

правопорушень у Кобеляцькій міській територіальній  громаді на 2023 – 2025 

роки.  

 6. Про затвердження Програми фінансової підтримки комунального 

підприємства «Водоканал Плюс» Кобеляцької міської ради на 2024 – 2026 роки. 

7. Про затвердження звіту про виконання бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади за 2023 рік. 

8. Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2024 рік. 

 9. Про реєстрацію права комунальної власності за Кобеляцькою міською 

радою щодо земельних ділянок з кадастровими номерами: 

5321885400:00:008:0098, 5321885400:00:008:0097, 5321885400:00:015:0007, 

5321885400:00:015:0001, 5321885405:05:001:0049, 5321885405:05:001:0050 

загальною площею 21,9 га.  

 10. Про зміну назви Світлогірського ліцею імені Антона Петровича 

Біленка Кобеляцької міської ради Полтавської області. 

 11. Різне. 
 

Фещенко В. В.: 

Пропозиції щодо регламенту роботи другого пленарного засідання сорок 

другої сесії міської ради: 

Для доповідей – до 20 хвилин, для виступів у дебатах – до 3 хвилин, для 

повторних виступів – до 2 хвилин, для розгляду різного – до 30 хвилин. 

Пленарне засідання пропонується провести за 1 годину. 

Заперечень немає? 

Немає. 

Хто за те, щоб прийняти запропонований регламент роботи другого 
пленарного засідання сорок другої сесії міської ради? Прошу голосувати. 

Голосували: 

«за» - 20, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 16 додаються до 

протоколу).  

 

Фещенко В. В.: 

 Шановні депутати! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного. 

1. По питанню «Про звіт виконуючого повноваження Кобеляцького 

міського голови-секретаря міської ради  про свою роботу та роботу виконавчих 

органів ради щодо виконання Плану соціально-економічного розвитку 
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Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 – 2024 роки за 2023 рік» 

слово надається виконуючому повноваження Кобеляцького міського голови-

секретарю міської ради Фещенку В. В. 

ВИСТУПИЛИ: 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який представив звіт про свою 

роботу та роботу виконавчих органів ради щодо виконання Плану соціально-

економічного розвитку Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 – 

2024 роки за 2023 рік (додається). 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запитав, яка допомога 

надавалась населеним пунктам громади, чому на старостати спрямовані кошти 

лише в сумі 500 тис. грн?  

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що в цілому на 

потреби старостинських округів, по запитам старост, було придбано матеріали, 

знаряддя та ін. в межах виділених коштів на суму 643 тис. 820 грн.  

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, яка поцікавилася питанням 

реабілітації військових: де вона проходила і хто нею скористався? 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що на ці цілі 

прийнята Програма Полтавської обласної ради соціального відновлення та 

реабілітації для військових та їхніх родин на базі санаторію Полтава у м. 

Миргород. З нашої громади у ньому послуги отримав учасник бойових дій Б. 

Царичанський із своєю родиною. У цьому році путівка на одну особу коштує 

близько 20 тис. грн. Міська рада готова брати участь у співфінансуванні, 

виходячи з кількості поданих заяв.  

Крайнюк Н. В., депутат міської ради, яка запитала, як можна вирішити 

питання безкоштовного лікування військових у Кобеляцькій міській лікарні? 

Казирод В. О., директор КНП «Кобеляцька міська лікарня», який відповів, 

що на сьогоднішній день ліками військові забезпечені. 

Ященко М. І., депутат міської ради, яка поцікавилася, що в залі засідань 

роблять працівники лікарні, апарату Виконавчого комітету міської ради та 

директор Кобеляцького ліцею № 2, яких немає у списку запрошених? 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що відповідно до ст. 4 

Регламенту, сесії міської ради проводяться гласно із забезпеченням права  

кожного бути присутнім на них. Громадянин має право безперешкодно 

відвідувати засідання міської ради. 

 

Із залу засідань вийшов депутат міської ради Фесюра В. О. 

 

Тараненко П. С., директор опорного закладу «Кобеляцький ліцей № 2 

імені Олеся Гончара» Кобеляцької міської ради, яка зауважила, що у залі 

засідань присутні працівники ввіреного їй закладу, у яких немає уроків, а 
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особисто вона  написала заяву про надання відпустки без збереження заробітної 

плати. 

Ященко М. І., депутат міської ради, яка наголосила, що у звіті не було 

проговорено питання харчування дітей. Запитала, як у закладах освіти 

Кобеляцької громади воно здійснюється? 

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який повідомив, що виїжджала 

комісія у ліцей № 2 і дивилася на якість дров, які згідно з договором повинні 

бути колоті, сухі і твердих порід. Запитав, хто і яким чином їх приймає, як вони 

обліковуються і хто контролює їхні породу і якість? 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що дрова придбаває 

відділ освіти, а обліковують їх директора навчальних закладів. Відповідно до 

договору для опалення закладів освіти завозять дрова і твердих, і м’яких порід. 

Тараненко П. С., директор опорного закладу «Кобеляцький ліцей № 2 

імені Олеся Гончара» Кобеляцької міської ради, яка доповнила, що під час 

прийомки дров присутні директор школи, завгосп та представник відділу 

освіти. 

Василенко Р. В., депутат міської ради, який запитав, на якому етапі 

виготовлення Генерального плану? 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що Генеральний план 

виготовлено, але він повинен пройти експертизу. Вже визначена організація, 

яка буде її проводити, йде підготовка підписання договору про виконання 

робіт. Виконавці обіцяють провести експертизу протягом місяця. 

Андрієнко М. І., депутат міської ради, який підняв питання оформлення 

заповітів у старостатах, виїзних прийомів керівництвом міської ради та надання 

допомоги на села громади. 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який повідомив, що всі старости 

вчиняють нотаріальні дії. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, який підкреслив, що нарешті за 

два роки громада має нормального керівника. На цифри, викладені у звіті, 

виконуючому повноваження міського голови вплинути дуже складно, але 

працювати над наповненням бюджету громади потрібно. Також додав, що на 

даний час важливо підтримати людину, яка виконує повноваження міського 

голови. Він не хам, не розкрадач бюджетних коштів, відкритий до спілкування. 

Закликав депутатів підтримати звіт.   

Решетило О. М., депутат Полтавської районної ради, який висловив 

обурення, що у минулому році було перевиконання бюджету громади близько 

40 млн грн, але ці кошти витрачені бездарно: у закладах освіти відсутні тепло 

та харчування дітей, жахлива кадрова політика. 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який зауважив, що це не стосується 

його звіту. 
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Кривуля А. А., депутат міської ради, який підняв питання про автобусне 

сполучення між населеними пунктами. 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який повідомив, що це питання 

вивчається, зверталися з пропозиціями до перевізників, але вони відмовляються 

через поганий стан доріг.  

Кіптілий В. А., депутат міської ради, який запитав, скільки потрібно часу 

юридичному відділу міської ради для вивчення питання щодо проведення 

конкурсу на зайняття посади директора комунального некомерційного 

підприємства «Кобеляцька міська лікарня»? 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що юридичному 

відділу міської ради дано відповідне розпорядження вивчити це питання. 

У кого будуть запитання?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 10, «проти» - 3, «утримались» - 0, «не голосували» - 7 

Результати голосування № 17 додаються до протоколу. 

Рішення «Про звіт виконуючого повноваження Кобеляцького 

міського голови-секретаря міської ради  про свою роботу та роботу 

виконавчих органів ради щодо виконання Плану соціально-економічного 

розвитку Кобеляцької міської територіальної громади на 2022 – 2024 роки 

за 2023 рік» не прийнято. 

 

2. По питанню «Про інформацію керівника Решетилівської окружної 

прокуратури про стан законності, заходи щодо її зміцнення та результати 

діяльності Решетилівської окружної прокуратури на території Полтавського 

району упродовж 2023 року» слово надається керівнику Решетилівської 

окружної прокуратури Сагайдачному Івану Сергійовичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Сагайдачний І. С., керівник Решетилівської окружної прокуратури, який 

представив проєкт рішення та пояснив основні його частини.  

Фещенко В. В.: 

У кого будуть запитання?  

Хто бажає виступити по даному питанню?  

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 18 додаються до 

протоколу). 
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В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про інформацію керівника 

Решетилівської окружної прокуратури про стан законності, заходи щодо її 

зміцнення та результати діяльності Решетилівської окружної прокуратури на 

території Полтавського району упродовж 2023 року» прийняти в цілому як 

рішення другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 19 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 1 «Про інформацію керівника Решетилівської 

окружної прокуратури про стан законності, заходи щодо її зміцнення та 

результати діяльності Решетилівської окружної прокуратури на території 

Полтавського району упродовж 2023 року» (додається). 

 

3. По питанню «Про затвердження місцевої Програми підтримки 

підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил України на 2024 рік» 

слово надається начальнику відділу з питань цивільного захисту та 

мобілізаційної роботи апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради 

Шипку Олександру Юрійовичу.  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка повідомила, що оскільки поки 

що немає механізму виплати заробітної плати членам Кобеляцького ДФТГ, то 

пропонується до Програми соціального захисту населення Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2024 – 2027 роки додатково включити такий пункт: 

надання щомісячної матеріальної допомоги громадянам, які уклали контракт з 

ДФТГ. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 20 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

ВИСТУПИЛИ: 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

запропонував не зменшувати суму заплановану в Програмі підтримки 

підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил України на 2024 рік, аби 

була можливість надання допомоги в подальшому. Зауважив, що це поки що не 

виділені кошти в бюджеті, а план. Програма – це ще не про гроші. 
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Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка повідомила, що ввірена їй постійна комісія пропонує збільшити видатки на 

Програму соціального захисту населення на 2024 – 2027 роки. 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

зауважив, що ця пропозиція повинна прозвучати під час розгляду питання про 

внесення змін до Програми соціального захисту населення Кобеляцької міської 

територіальної громади на 2024 – 2027 роки, до якої додати пункт щодо 

соціальної підтримки ДФТГ із зазначенням певної суми коштів.  

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження місцевої 

Програми підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил 

України на 2024 рік» прийняти в цілому як рішення другого пленарного 

засідання сорок другої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 21 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 2 «Про затвердження місцевої Програми 

підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил України на 

2024 рік» (додається). 

 

4. По питанню «Про внесення змін до Програми соціального захисту 

населення Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки 

шляхом викладення її в новій редакції» слово надається начальнику відділу 

соціального забезпечення апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської 

ради Білаш Олені Анатоліївні. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 22 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка запропонувала внести додатково до Програми соціального захисту 

населення Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки 

пункт щодо надання щомісячної матеріальної допомоги громадянам, які уклали 

контракт з ДФТГ, запланувавши під нього фінансування в сумі 2,5 млн грн. 
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Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція доповнити Програму соціального захисту населення 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 2027 роки пунктом: 

виплата матеріальної допомоги членам ДФТГ, передбачивши на нього 

фінансування на 2024 рік у сумі 2,5 млн грн». 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Рішення прийнято (результати голосування № 23 додаються до 

протоколу). 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Програми 

соціального захисту населення Кобеляцької міської територіальної громади на 

2024 – 2027 роки шляхом викладення її в новій редакції» зі змінами прийняти в 

цілому як рішення другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради 

восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 24 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 3 «Про внесення змін до Програми соціального 

захисту населення Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 – 

2027 роки шляхом викладення її в новій редакції» (додається). 

 

5. По питанню «Про внесення змін до Комплексної програми профілактики 

правопорушень у Кобеляцькій міській територіальній  громаді на 2023 – 2025 

роки» слово надається завідувачу сектору по взаємодії з правоохоронними 

органами та запобіганню корупції апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради Горобцю Євгенію Олександровичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 25 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 
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Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до Комплексної 

програми профілактики правопорушень у Кобеляцькій міській територіальній  

громаді на 2023 – 2025 роки» прийняти в цілому як рішення другого 

пленарного засідання сорок другої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 26 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 4 «Про внесення змін до Комплексної програми 

профілактики правопорушень у Кобеляцькій міській територіальній  

громаді на 2023 – 2025 роки» (додається). 

 

6. По питанню «Про затвердження Програми фінансової підтримки 

комунального підприємства «Водоканал Плюс» Кобеляцької міської ради на 

2024 – 2026 роки» слово надається директору Комунального підприємства 

«Водоканал Плюс» Кобеляцької міської ради Ткаченку Сергію 

Володимировичу.  

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 27 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження Програми 

фінансової підтримки комунального підприємства «Водоканал Плюс» 

Кобеляцької міської ради на 2024 – 2026 роки» прийняти в цілому як рішення 

другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 28 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 5 «Про затвердження Програми фінансової 

підтримки комунального підприємства «Водоканал Плюс» Кобеляцької 

міської ради на 2024 – 2026 роки» (додається). 
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7. По питанню «Про затвердження звіту про виконання бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади за 2023 рік» слово надається 

начальнику фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію 

Івановичу. 

ВИСТУПИЛИ: 

Шевченко Т. В., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 29 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про затвердження звіту про 

виконання бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за 2023 рік» 

прийняти в цілому як рішення другого пленарного засідання сорок другої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 2 

Результати голосування № 30 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 6 «Про затвердження звіту про виконання 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади за 2023 рік» 

(додається). 

 

8. По питанню «Про внесення змін до показників бюджету Кобеляцької 

міської територіальної громади на 2024 рік» слово надається начальнику 

фінансового відділу Кобеляцької міської ради Дацку Андрію Івановичу. 

ВИСТУПИЛИ:  

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

представив проєкт рішення та пояснив основні його частини.  

Повідомив, що оскільки відбулося два засідання бюджетної комісії, і 

сьогодні на пленарному засіданні надійшла ще одна пропозиція по розподілу 

коштів, то запропонував прийняти за основу першочерговий, погоджений  

постійною комісією міської ради з питань економічної політики, власності, 

бюджету, тарифів та цін, проєкт рішення по питанню «Про внесення змін до 

показників бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 рік».  

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 



19 

 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 31 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

ВИСТУПИЛИ:  

 Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

озвучив рекомендації постійної комісії міської ради з питань економічної 

політики, власності, бюджету, тарифів та цін від 28 лютого 2024 року, яка 

запропонувала змінити розподіл вільного залишку коштів загального фонду 

бюджету міської територіальної громади, здійснивши його наступним чином: 

      (грн) 

Заробітна плата з нарахуваннями робітникам з благоустрою у 

старостинських округах               1 245 132,00 

 

Оплата енергоносіїв у 2024 році закладами середньої та дошкільної освіти        6 000 000,00 

 

Програма підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил  

України на 2024 рік                                                                                                       8 500 000,00 

 

Програма соціального захисту населення Кобеляцької міської  

територіальної громади на 2024 – 2027 роки (матеріальні допомоги)                    1 250 000,00 

 

Програма  виплати компенсації фізичним особам, які надають соціальні  

послуги з догляду на непрофесійній основі на 2023-2025 роки                     200 000,00 

 

Комплексна Програма профілактики правопорушень у Кобеляцькій міській  

територіальній громаді на 2023 - 2025 роки (відділення поліції № 2 ремонт  

покрівлі)   400 000,00 

 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка запропонувала кошти в сумі 2,5 млн грн направити на Програму 

соціального захисту населення Кобеляцької міської територіальної громади на 

2024 – 2027 роки для оплати заробітної плати підрозділу ДФТГ. 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

підсумував розподіл вільного залишку коштів загального фонду бюджету 

міської територіальної громади: 

 
Заробітна плата з нарахуваннями робітникам з благоустрою у 

старостинських округах               1 245 132,00 

 

Оплата енергоносіїв у 2024 році закладами середньої та дошкільної освіти        6 000 000,00 
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Програма підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил  

України на 2024 рік                                                                                                       6 000 000,00 

 

Програма соціального захисту населення Кобеляцької міської  

територіальної громади на 2024 – 2027 роки (матеріальні допомоги)                    3 750 000,00 

 

Програма  виплати компенсації фізичним особам, які надають соціальні  

послуги з догляду на непрофесійній основі на 2023-2025 роки                     200 000,00 

 

Комплексна Програма профілактики правопорушень у Кобеляцькій міській  

територіальній громаді на 2023 - 2025 роки (відділення поліції № 2 ремонт  

покрівлі)   400 000,00 

 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка знову пояснила, що кошти добавлені з метою виплати щомісячної 

матеріальної допомоги ДФТГ. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, який зауважив, що до нього 

звернулася в. о. начальника відділу освіти міської ради Масич Н. І., яка 

повідомила, що у зв’язку з тим, що депутати не виділили кошти відділу освіти, 

під загрозою перебуває проведення національного мультипредметного тесту в 

цьому році. Попрохав пояснити причину хвилювань і зазначити про яку суму 

коштів йдеться мова. 

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який відповів, що йдеться про 

кошти в сумі 290 тис. грн. Вони повинні йти на обладнання укриття 

альтернативними засобами електропостачання та інтернетом у закладі освіти, 

який визначила Полтавська обласна військова адміністрація, в якому буде 

проводитись зовнішнє незалежне оцінювання.  

Таранушич А. О., депутат міської ради, який запитав, чи планується 

виділити ці кошти? 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

відповів, що за виділення цих коштів депутати проголосували у проєкті 

рішення, який прийнято за основу. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, який наголосив, що потрібно 

виділити ці кошти, бо приїдуть діти ще з чотирьох громад для складання ЗНО. 

Стаднікова О. В., заступник міського голови, яка додала, що якщо не 

будуть дотримані вимоги, то наші діти поїдуть по всій області, кому куди 

автоматично прийде запрошення. 

Масич Н. І., в. о. начальника відділу освіти міської ради, яка роз'яснила 

умови проведення національного мультипредметного тесту. 

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка сказала, що відділу освіти повертаються 6 млн грн, з яких можна виділити 

290 тис. грн для обладнання укриття, де буде проходити національний 

мультипредметний тест. 
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Масич Н. І., в. о. начальника відділу освіти міської ради, яка звернулася 

до депутатів з проханням виділити кошти на харчування дітей. Зокрема, вона 

повідомила, що відповідно до виділених коштів, тендерні процедури проведені 

лише на три місяці. Безкоштовно харчуються лише діти пільгової категорії: 

діти-сироти, діти позбавлені батьківського піклування, військовослужбовців, з 

багатодітних родин. Тендер потрібно провести вже 15 березня. 

Таранушич А. О., депутат міської ради, який запропонував передбачити 

кошти на харчування дітей в сумі 1 млн 700 тис. грн та обладнання укриття в 

сумі 290 тис. грн, віднявши цю суму від 6 млн грн, які заплановано виділити на 

оплату енергоносіїв у 2024 році закладами середньої та дошкільної освіти.   

Шевченко Т. В., голова постійної комісії міської ради з питань 

економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін, депутат міської ради, 

яка наголосила, що на відділ освіти міської ради було виділено кошти в сумі 34 

млн 704 тис. грн. В межах цих асигнувань можна винайти потрібну суму на 

нагальні потреби. 

 

Триває обговорення цього питання. 

 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який 

озвучив розподіл вільного залишку коштів загального фонду бюджету міської 

територіальної громади із депутатськими правками: 

 
Заробітна плата з нарахуваннями робітникам з благоустрою у 
старостинських округах               1 245 132,00 

 

Оплата енергоносіїв у 2024 році закладами середньої та дошкільної освіти        4 000 010,00 

 

Харчування дітей  1 700 000,00 

  

Ремонт укриття ОЗ «Кобеляцький ліцей № 1»      290 000,00 

 

Програма підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил  

України на 2024 рік                                                                                                       6 000 000,00 

 

Програма соціального захисту населення Кобеляцької міської  

територіальної громади на 2024 – 2027 роки (матеріальні допомоги)                    3 750 000,00 

 

Програма  виплати компенсації фізичним особам, які надають соціальні  

послуги з догляду на непрофесійній основі на 2023-2025 роки                     200 000,00 

 

Комплексна Програма профілактики правопорушень у Кобеляцькій міській  

територіальній громаді на 2023 - 2025 роки (відділення поліції № 2 ремонт  

покрівлі)   400 000,00 

 

 Члени постійної комісії міської ради з питань економічної політики, 

власності, бюджету, тарифів та цін попрохали надати їм перерву для 

обговорення. 
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 Фещенко В. В.: 

 Оголошую перерву на 10 хвилин. 

 

Після перерви проводиться перереєстрація депутатів міської ради. 

 

Зареєстровано 19 депутатів. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Фещенко В. В., виконуючий повноваження Кобеляцького міського 

голови-секретар Кобеляцької міської ради, який попрохав начальника 

фінансового відділу міської ради озвучити пропозиції постійної комісії міської 

ради з питань економічної політики, власності, бюджету, тарифів та цін. 

Дацко А. І., начальник фінансового відділу Кобеляцької міської ради, який  

ознайомив із пропозиціями по розподілу вільного залишку коштів загального 

фонду бюджету міської територіальної громади, а саме: 

 
Заробітна плата з нарахуваннями робітникам з благоустрою у 
старостинських округах               1 245 132,00 

 

Оплата енергоносіїв у 2024 році закладами середньої та дошкільної освіти        4 500 000,00 

 

Харчування дітей у закладах середньої та дошкільної освіти 1 200 000,00 

  

Ремонт укриття ОЗ «Кобеляцький ліцей № 1»      290 000,00 

 

Програма підтримки підрозділів територіальної оборони та Збройних Сил  

України на 2024 рік                                                                                                       6 000 000,00 

 

Програма соціального захисту населення Кобеляцької міської  

територіальної громади на 2024 – 2027 роки (матеріальні допомоги)                    3 750 000,00 

 

Програма  виплати компенсації фізичним особам, які надають соціальні  

послуги з догляду на непрофесійній основі на 2023-2025 роки                     200 000,00 

 

Комплексна Програма профілактики правопорушень у Кобеляцькій міській  

територіальній громаді на 2023 - 2025 роки (відділення поліції № 2 ремонт  

покрівлі)   400 000,00 

 

Фещенко В. В.: 

Ставлю пропозицію про внесення змін до розподілу вільного залишку 

коштів загального фонду бюджету міської територіальної громади на 

голосування. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 
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Рішення прийнято (результати голосування № 32 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про внесення змін до показників 

бюджету Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 рік» зі змінами 

прийняти в цілому як рішення другого пленарного засідання сорок другої сесії 

міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Результати голосування № 33 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 7 «Про внесення змін до показників бюджету 

Кобеляцької міської територіальної громади на 2024 рік» (додається). 

 

9. По питанню «Про реєстрацію права комунальної власності за 

Кобеляцькою міською радою щодо земельних ділянок з кадастровими 

номерами: 5321885400:00:008:0098, 5321885400:00:008:0097, 

5321885400:00:015:0007, 5321885400:00:015:0001, 5321885405:05:001:0049, 

5321885405:05:001:0050 загальною площею 21,9 га» слово надається завідувачу 

сектору по взаємодії з правоохоронними органами та запобіганню корупції 

апарату Виконавчого комітету Кобеляцької міської ради Горобцю Євгенію 

Олександровичу. 

ВИСТУПИЛИ:  

        Галушко С. С., депутат міської ради, який запропонував прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Рішення прийнято (результати голосування № 34 додаються до 

протоколу). 

ВИСТУПИЛИ:  

Горобець Є. О.,  завідувач сектору по взаємодії з правоохоронними 

органами та запобіганню корупції апарату Виконавчого комітету Кобеляцької 

міської ради, який представив проєкт рішення та пояснив основні його частини.  

Фещенко В. В.: 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про реєстрацію права комунальної 

власності за Кобеляцькою міською радою щодо земельних ділянок з 

кадастровими номерами: 5321885400:00:008:0098, 5321885400:00:008:0097, 
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5321885400:00:015:0007, 5321885400:00:015:0001, 5321885405:05:001:0049, 

5321885405:05:001:0050 загальною площею 21,9 га» прийняти в цілому як 

рішення другого пленарного засідання сорок другої сесії міської ради восьмого 

скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 35 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 8 «Про реєстрацію права комунальної власності 

за Кобеляцькою міською радою щодо земельних ділянок з кадастровими 

номерами: 5321885400:00:008:0098, 5321885400:00:008:0097, 

5321885400:00:015:0007, 5321885400:00:015:0001, 5321885405:05:001:0049, 

5321885405:05:001:0050 загальною площею 21,9 га» (додається). 

 

10. По питанню «Про зміну назви Світлогірського ліцею імені Антона 

Петровича Біленка Кобеляцької міської ради Полтавської області» слово 

надається головному спеціалісту відділу освіти Кобеляцької міської ради 

Масич Наталії Іванівні. 

ВИСТУПИЛИ:  

Ясинська Н. А., депутат міської ради, яка запропонувала прийняти 

рішення без обговорення. 

Фещенко В. В.: 

Вноситься пропозиція даний проєкт рішення прийняти за основу. 

 Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати.  

 Голосували: 

«за» - 18, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 1 

Рішення прийнято (результати голосування № 36 додаються до 

протоколу). 

В кого будуть зміни, доповнення до проєкту рішення? 

Вноситься пропозиція проєкт рішення «Про зміну назви Світлогірського 

ліцею імені Антона Петровича Біленка Кобеляцької міської ради Полтавської 

області» прийняти в цілому як рішення другого пленарного засідання сорок 

другої сесії міської ради восьмого скликання. 

Хто за внесену пропозицію? Прошу голосувати. 

 Голосували: 

«за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0, «не голосували» - 0 

Результати голосування № 37 додаються до протоколу. 

Прийнято рішення № 9 «Про зміну назви Світлогірського ліцею імені 

Антона Петровича Біленка Кобеляцької міської ради Полтавської області»  

(додається). 
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11. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Омельченко І. І., суддя Кобеляцького районного суду, яка повідомила, що 

працівники Кобеляцького районного суду не стоять осторонь проблем 

військових, із їхніх заробітних плат здійснюються відрахування на ці потреби, 

вони плетуть маскувальні сітки, шкарпетки і т. ін.  

Висловила обурення, що деякі посадові особи міської ради 

розповсюджують у соціальних мережах неправдиву інформацію, тому вона 

змушена звертатися до суду. Повідомила, що подала письмове звернення на 

ім’я виконуючого повноваження міського голови з вимогою провести службову 

перевірку стосовно дій посадовців міської ради.  

Наголосила, що подала запити в соціальні мережі, щоб надали акаунти, на 

яких створені боти, які розповсюджують неправдиву інформацію. Вона буде 

змушена подавати позови до суду. Крім того, нагадала, що розповсюдження 

неправдивої інформації тягне за собою цивільну відповідальність. 

Присягнулася, що всі кошти, які будуть отримані від цих цивільних справ,  

перерахуються на потреби ЗСУ. 

Тимцуник В. В., керівник Кобеляцького ДФТГ, який подякував за 

розуміння і підтримку членів ДФТГ. 

Фещенко В. В.: 

 Шановні депутати! 

Питання, внесені на розгляд другого пленарного засідання сорок другої 

сесії міської ради восьмого скликання, вичерпані.  
Дозвольте подякувати вам за плідну спільну роботу і оголосити друге 

пленарне засідання сорок другої сесії міської ради восьмого скликання 
закритим. Про дату і час проведення третього пленарного засідання сорок 
другої сесії міської ради буде повідомлено додатково. 

 
 
 


